
Zápis   ze   zasedání   Studentského   parlamentu  

17.   9.   2020  
Kolej   Orlík  

Zápis   provedl:     Pavel   Valach  

Prezenční   listina   je   přílohou.  

Schůze   nebyla   usnášeníschopná.  

Začátek   zasedání   19:08   

1 Schválení   programu   schůze  
Prezident   Ing.   Stanislav   Jeřábek   přivítal   přítomné   delegáty   a   sděluje   jim,   že   schůze   není  
usnášeníschopná.  

S.   Jeřábek:    Nemáte-li   nic   proti,   informačně   bychom   prošli   program.  

1. Schválení   programu   zasedání   (vede:   S.   Jeřábek,   typ:   hlasování,   čas:   5   min.)  
2. Info   z   klubů   (vede:   S.   Jeřábek,   typ:   informace,   čas:   25   min.)  
3. Info   z   AS   ČVUT   (vede:   zástupce   AS   ČVUT,   typ:   diskuze,   čas:   10   min.)  
4. Ekonomická   činnost   SH   –   prodej   PR   předmětů   (vede:   J.   Rubáš,   typ:   hlasování,   čas:   10  

min.)  
5. Info   z   Centrály   (vede:   S.   Jeřábek,   typ:   informace,   čas:   40   min.)  
6. Prezentace   změn   ve   stanovách   klubu   ISC   (vede:   S.   Jeřábek,   typ:   informace,   čas:   5  

min.)  
7. Prezentace   výročních   zpráv   klubů   (vede:   S.   Jeřábek,   typ:   informace,   čas:   60   min.)  
8. Různé   (vede:   S.   Jeřábek,   typ:   informace,   čas:   dle   potřeby)  

 

Bod   4   byl   stažen.  
Na   začátku   došlo   ještě   k   představení   několika   nových   delegátů.   Jako   první   za   Engineers  
Prague   Marek   Klement.  

M.   Klement:    Ahoj,   jsem   z   Engineers   Prague.   Jsem   tu   za   Aleše.   Asi   vše.  

Dále   za   BEST   nový   předseda   Pavel   Linder.  

P.   Linder:    Ahoj,   jsem   Pavel   a   jsem   nový   předseda   BESTu.  
S.   Jeřábek:    Klasická   otázka,   matadoři   vědí:   Máš   představu,   co   bys   tady   chtěl   dokázat   během  
tvého   působení?   Třeba   ke   vztahu   k   BESTu,   co   bys   chtěl   udělat?  
P.   Linder:    Řešíme   teď   zásadní   problém,   když   nemůžeme   pořádat   soutěže,   což   je   drtivá  
většina   našich   příjmů,   sháníme   kancelář   a   teď   ji   musíme   platit   jako   externí   firma.   Byl   bych   rád,  
kdybychom   tohle   mohli   posunout   v   průběhu   roku,   snažili   jsme   se   s   představiteli   fakult,   ale  
nepohli   jsme   se.  
S.   Jeřábek:    Nevím,   zda   zvládneme   sehnat   místnost.   Párkrát   jsme   se   snažili   a   pohořeli.   Vím,  
že   Engineeři   si   udělali   pronájem   na   bloku   1,   ale   já   z   pozice   člena   komise   FSP   (Fond  
studentských   projektů)   vím,   že   BEST   každoročně   dává   spoustu   žádostí   na   spoustu   projektů,  
které   jsou   většinově   hodně   krácené   nebo   ty   finance   nedostanou.   A   zároveň   je   pravda,   že  
nejeden   klub   žádá   právě   na   nájem   v   ČVUTích   prostorách.   A   tam   to   dopadá   spíš   líp   než   hůř.  
Takže   to   by   mohla   být   cesta.  
I.   Dvořáková:    Blíží   se   nám   podávání   žádostí   do   FSP   na   rok   2021.   Připomínám,   kdo   jste   měli  
projekty,   začněte   si   je   připravovat.   Můžu   ti,   Pavle,   s   něčím   pomoct   ohledně   těch   projektů.   Loni  
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to   bylo   otevřené   v   půlce   listopadu,   v   půlce   října   šla   výzva.   Já   o   tom   pošlu   mail,   ale  
připomínám.  
S.   Jeřábek:    Dost   možná   to   bude   narychlo,   celé   FSP   bude   narychlo.   Musíme   se   taky   zeptat,  
jak   dopadly   věci,   které   jsme   chtěli   změnit.  
J.   Šebák:    Kolega   z   BESTu   zmiňoval   nájemní   smlouvu,   já   se   k   ní   dostal.   Technická,   on   ji  
podepsal   bývalý   prezident   BESTu.   AFAIK   to   právo   nemá.   Zadruhé,   když   se   bavíme  
o podnájmu   Engineers,   taky   jsem   ho   řešil.   Když   se   dívám   na   cenu,   tak   jsem   přesvědčen,   že   je  
lepší   než   na   SH.  

S.   Jeřábek:    Formálně   jsi   novým   delegátem   i   Ty,   Sašo.  

Slovo   dostal   delegát   a   předseda   klubu   Orlík,   Alex   Surnin.  

A.   Surnin:    Ahoj,   asi   jste   mě   už   viděli   –   jsem   předseda   klubu   Orlík,   delegát,   studuju   strojárnu,  
nevím,   co   ještě   říct.  
S.   Jeřábek:    Díky,   že   i   v   těchto   podmínkách   to   šlo   zařídit   [zasedání   PAR,   pozn.   zapisovatele].  
Uvidí   se,   jak   se   zbarví   semafor   a   jak   to   budeme   dál   řešit.   Mimochodem,   mně   to   ze   soudu  
nepřišlo,   ale   v   rejstříku   máme   nové   stanovy.  

 

2 Informace   z   klubů  
Engineers  Prague  –  noví  hráči,  sezonu  jsme  uzavřeli  s  titulem,  nakonec  finančně             
vyrovnaní,  vyřešily  se  i  problémy  s  bitvou.  Teď  přípravy  na  novou  sezónu,  už  hrajeme,  ale                
nově  je  nařízené,  že  diváci  mohou  jen  sedět.  Musíme  označkovat  místa,  bude  to  zajímavý.               
Je   to   těžší   období,   ale   zvládáme   ho.  
FIT++  –  dneska  jsme  měli  Hello  FIT++  po  streamu,  pustili  jsme  záznam  z  minulého  roku,                
organizátoři  byli  letos  moderátoři  a  odpovídali  v  chatu  na  otázky.  Příští  týden  nás  čeká  Akce                
prvák.  Na  představenstvu  přemýšlíme,  jak  udělat  volby,  protože  už  minulý  rok  byla  nízká              
účast  (zkouškové).  Otázka  je,  jaká  bude  účast  letos.  Zvažujeme  formu  online  voleb.  Máme              
už   na   webu   nějakou   formu   autentizace.  
S.   Jeřábek:    Určitě   se   zeptejte   v   kolejních   klubech,   tam   to   mají.  
STOH –  o  víkendu  probíhaly  betatestingy  jedné  deskovky,  co  má  vycházet  o  víkendu.              
Připravujeme  se  na  další  semestr,  uvidíme,  jak  bude  vypadat  liga,  mění  se  to  ze  dne  na                 
den.  V  pondělí  akce  Fresh  Seniors  –  mezigenerační  sbližování.  S  ohledem  na  včerejší              
prohlášení   parlamentu   nevím,   zda   ta   akce   proběhne.  
19:27   přišel   Michal   Hošna,   delegát   za   AVC   ČVUT  
Silicon  Hill  –  nezaháleli  jsme  přes  prázdniny.  Víkendovky  i  sprinty  admins.  Spousta  práce,              
párty,   grilovačka   pro   aktivní,   a   další.  
Odpustky   -   blíží   se   konec   období.  
Jsme   postižení   akcemi,   co   nemohly   proběhnout   –   Akce   prvák,   blokové   infoschůzky.  
Akce,  co  napůl  proběhla  –  Poznej  Strahov,  kdy  proběhla  jedna  várka  exkurzí  po  SH  pro                
nováčky.  Bohužel,  mezi  pár  lidmi  byli  pozitivně  testovaní,  druhou  várku  se  orgové  rozhodli              
zrušit.  Teď  se  dává  vědět  kontaktům  těch  nakažených.  Za  část  Akce  prvák  a  Poznej               
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Strahov  máme  náhradu  –  online  event  (původně  k  Akci  prvák)  30.  9.,  s  naším  AVC.                
Jednotlivé   projekty   by   se   chtěly   přidat   online.  
Zároveň  pracujeme  na  úpravě  legislativy,  hned  několika  IP,  jsou  zde  věci  v  jednacím,  ale  i                
volebním   řádu.   Chceme   si   trochu   změnit   způsob   voleb,   vzhledem   k   aktuální   situaci.  
PR  pokračuje  ve  snaze  obnovit  Studentskou  krev,  byl  tu  ten  projekt  už  v  minulosti,  s  pár                 
lidmi  jsem  o  tom  mluvil.  Předtím  šlo  o  projekt  mezi  SH,  POD,  IAESTE,  a  ozvali  se  původní                  
organizátoři,   že   by   to   chtěli   oživit,   tak   na   tom   pracujeme.  
Potom  problémy  s  EPC,  hned  několik  nehod.  Naše  školící  centrum  bylo  vytopené  po              
zásahu  firmy  ENESA,  která  před  přívalovými  dešti  sundala  okapy,  pak  nám  vytopili             
klubovnu.  Třetí  problém  už  nebyl  u  nás,  kdy  prasklo  potrubí  –  stalo  se  na  bloku  6,                 
nepoškodilo   náš   majetek,   ale   řešili   to   naši   lidi…  
Aktuálně  nejzábavnější  věc  z  dneška  –  na  bloku  8  je  karanténní  prostor  na  3.  patře  a  ke                  
mně  se  dostalo  info,  že  SÚZ  přemýšlí  o  rozšíření  karanténních  prostor  na  další  patro,  dnes                
mi   volali   lidi,   co   se   to   děje,   a   přišel   jim   mail,   že   se   mají   vystěhovat   z   bloku   8   ze   2.   patra.  
Máme  dost  aktivních  na  bloku  8  a  asi  o  ně  přijdu,  když  je  SÚZ  teď  vystěhuje.  SÚZ  jim  řekl,                    
ať  si  sami  řeknou,  ať  je  přestěhujou.  Volal  jsem  Standovi,  zda  o  tom  něco  neví,  informoval                 
jsem  KSÚZ  a  souhlasím  s  Jožem,  že  byl  dobrý  zvyk,  že  s  námi  ty  věci  konzultovali.  Myslím,                  
že   jim   došel   čas,   ale   i   tak   mohli   dát   vědět.  
S.  Jeřábek:  Doplním,  že  o  osmičce  jsem  nic  nevěděl,  z  doslechu  jsem  si  myslel,  že  bude                 
využita  Bubeneč,  bohužel  jsem  to  nestihl  dnes  řešit.  Rozhodně  to  s  námi  konzultovat  mohli.               
Když   jsi   zmínil   tu   Studentskou   krev,   máš   trochu   představu   o   plánu?  
J.  Rubáš:  Chtějí  obnovit  ten  projekt,  jak  byl  –  za  odběry  nějaké  předměty  (trička  např.)  –  to                  
fungovalo  vtipně,  ve  spojení  s  IAESTE,  ale  evidentně  to  fungovalo.  A  lidé  ze  Studentské               
krve  se  aktivovali  kvůli  té  krizi  z  května  června  –  pokusili  se  to  oživit,  že  se  kontaktovali  na                   
sockách.   Ještě   jsme   se   nespojili   s   POD,   aby   se   přidalo.  
S.  Jeřábek:  Proč  se  ptám  –  chtěl  jsem  kontaktovat  vás  a  POD,  byl  jsem  v  ÚVN  a  vzpomněl                   
jsem  si  na  tu  krizi.  Mám  kontakt  na  vrchní  sestru  hematologického,  předjednán  je  jejich               
výjezd  někam  k  nám,  nějaká  propagace,  jedno  z  našich  AVC  by  třeba  mohlo  přijet  tam,                
natočit   odběr   krve,   rádi   nám   vyjdou   vstříc.  
J.   Rubáš:    Zkusím   si   zapamatovat,   ale   asi   se   ti   ozve   Verča.  
J.   Dürrer:    Někdo   se   ti   z   IAESTE   teď   ozval   nebo   ne?  
J.  Rubáš:  Ještě  ne.  Teď  jsme  to  zatím  řešili  jen  s  těma  starýma  lidma.  Určitě  máme  v  plánu                   
se   ozvat   vám   nebo   Podolí.  
Sincoolka  –  prázdninový  režim,  přestěhovali  se  k  nám  aktivní  z  Bubenče,  snažíme  se  je               
začlenit.   Je   u   nás   uskladněn   jejich   inventář.  
IAESTE  –  připravovali  jsme  MALTU,  pak  jsme  se  rozhodli,  že  ji  připravovat  nebudeme.  S               
kempem  –  konsenzus  mezi  vedením  fakulty  a  náma,  že  to  pořádat  nedává  smysl.  Vše.  Nic                
jiného   přes   léto.  
 
BEST  –  o  prázdninách  máme  normálně  BEST  kurz,  samozřejmě  zrušen.  Museli  jsme             
naplánovat  jiné  akce,  hlavně  interní  bondingové.  Zvolili  jsme  nový  board,  s  účinností  od  1.               
9.  nastoupil,  má  všechny  členy.  Proběhl  knowledge  transfer.  Příští  měsíc  plánujeme            
recruitment,  chtěli  jsme  se  zúčastnit  zaČVUTění  i  MALTY,  to  nevyšlo.  Plánujeme  další             
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postup.  Plánujeme  soutěže  a  projekty,  které  budou  muset  být  jinou  formou.  Příští  týden              
plánujeme  změnu  vnitřních  předpisů,  zavést  novou  pozici  ambasador,  která  by  měla            
reprezentovat  BEST,  hlavně  na  akcích  ostatních  klubů  a  jiných  neziskových  organizací.            
Netýká   se   to   našich   stanov.  
Ještě  děláme  nové  promo  video.  Spolupracujeme  s  AVC  ČVUT,  půjčují  nám  vybavení,  dělali              
workshop   a   tak.  
Galibi  –  spoustu  akcí  jsme  zrušili  –  scházíme  se  v  té  komunitě  spíš  v  prostorách,  kde  jsme                  
normálně  jako  lidi.  Teď  aktuálně  řešíme  problém,  že  spousta  lidí  není  moc  nadšených  se               
nějak  podílet,  takže  jsem  teď  zůstal  sám.  Sháním  někoho,  kdo  by  s  tím  šel  dál,  v  prosinci                  
další   volby,   tak   jsem   zvědav,   jestli   seženu   někoho   dalšího.  
AVC  ČVUT  –  přes  prázdniny  nouzový  mod,  spíš  jsme  udržovali  věci.  Čekají  nás  hokeje  s                
Engineers,   a   dál   kdo   ví.  
Orlík  –  pokračujeme  v  projektu  nové  Wi-Fi,  chceme  to  celé  vyměnit  za  něco  nového.  Noví                
aktivní  členové,  což  je  super.  Budeme  mít  možná  nové  4  adminy  (spíš  2,  protože               
odpadnou).  
Pod-O-Lee  –  Natahali  jsme  novou  optiku,  přešli  jsme  na  rychlejší  síť,  zkombinovali  jsme  to               
s  rekonstrukcí  koupelen  na  béčku,  udělané  zásuvky.  Celé  nám  to  zkazila  ENESA,  na  co               
sáhli,  to  zkazili.  Málem  odpálili  dva  switche.  Co  jsme  domluvili,  to  neplatilo…  Volby  na               
správce   služeb   –   nechceme   mít   volby   v   době   kdy   nikdo   není   na   koleji.   To   je   asi   vše.  
S.  Jeřábek:  Dodám  povšechně  ke  společnosti  ENESA,  je  tu  někdo  další,  kdo  má  problém?               
Kde  vázne  komunikace  a  nedá  se  to  řešit?  Protože  co  se  ke  mně  donáší,  hodně  se  to  liší.                   
Na   HK   udělali   průšvih,   ale   řešilo   se   napřímo.  
L.  Novotný:  Vždy  se  to  dořešilo,  ale  my  jsme  jim  říkali,  jak  tomu  předejít,  a  kdyby  to                  
respektovali,   tak   ty   problémy   nejsou.  
J.  Rubáš:  Tam  je  velký  problém,  že  většina  zakázek  jsou  subdodávky.  Většina  věcí,  kde               
něco  způsobili,  řeknou,  že  jsou  to  subdodavatelé.  I  komunikace  je  problém.  Je  to  velký               
projekt.  
 

3 Info   z   AS   ČVUT  
S.   Jeřábek:    Jožo   určitě   bedlivě   poslouchá.   Velký   volební   řád   –   studentské   období   se   zkracuje  
ze   3   na   2   roky   a   zavádí   se   volby   každý   rok   po   částech   podobně   jako   v   Senátu   ČR.   Takže  
zatímco   předtím   se   každé   tři   roky   z   naprosté   většiny   vyměnila   studentská   část   senátu,   která  
pak   byla   v   zásadě   bez   zkušeností,   teď   se   snad   dostaneme   do   situace,   že   se   ty   znalosti   budou  
předávat.   Bylo   to   po   velkém   boji.  

Dost   se   snížil   poplatek   za   doktorské   studium   v   AJ.   Takže   zatímco   čeští   doktorandi   dostávají  
stipendium,   tak   zahraniční,   nebo   i   čeští,   co   studují   v   AJ,   doteď   za   něj   dost   platili.   Nyní   to   bude  
v   podstatě   nula.  
J.   Rubáš:    A   to   je   dobře,   protože…?  
S.   Jeřábek:    No   teoreticky   sem   může   přijít   nějaký   zahraňák,   kde   se   očekává,   že   to   může  
posunout   dál.   Zatímco   všude   v   Evropě   platili   doktorandům,   tady   to   bylo   naopak.   Teď   jim  
můžou   slíbit   účelové   stipendium   či   tak.  

Jožo   se   vrátil   do   senátu,   je   tam   asi   2   týdny   opět   za   MÚVS.   Snad   jsem   na   nic   zásadního  
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nezapomněl.   Pozvánka   na   23.   9.   -   příští   středa.  

19:46   přišel   Dominik   Bureš,   delegát   za   ISC  

ISC    –   přivítali   jsme   erasmáky.   Máme   někoho   nakaženého   –   Španělé   jsou   v   karanténě,   s   nimi  
rovnou   celá   buňka   z   MAS.   Jinak   jsme   teď   měli   Orientation   Week,   přivítali   jsme   [zahraňáky]   v  
trochu   hygieničtějších   podmínkách,   s   tím,   že   trasujeme   erasmáky,   děláme   zápisy,   kdo   kde   je,  
a   snažíme   se   zamezit   šíření   COVIDu.  

 

4 Info   z   Centrály  
Začnu   akcemi.   SOA   a   vítání   byly   zrušeny.   Snažíme   se   je   nějak   nahradit   pondělní   akcí   Ze  
střechy,   což   bude   koncert   ze   střechy   rektorátu   streamovaný   volně.   Rozpočtově   ani   koruna   z  
CEN   rozpočtu,   spojili   jsme   FSP   podpory   a   domluvili   se.  

Na   SOA   jsme   dostali   dotaci   z   Prahy   6   –   210   tisíc   Kč   –   není   to   hotové,   poslední   týdny   jsem  
intenzivně   vyjednával.   Dotaci   jsme   celou   vrátili,   ale   u   místostarosty   leží   žádost   o   dotační  
podporu   70   tisíc   Kč.   Nikdo   mi   nic   nezaručí,   ale   je   pravděpodobné,   že   ji   dostaneme   a   že   to  
pokryjeme.   Kdyby   to   krachlo,   v   rozpočtu   CEN   na   Ahoj   techniko   byly   dostatečné   prostředky   na  
pokrytí,   i   když   nám   asi   vypadne   část   členských   příspěvků   za   2.   pololetí.   Nevíme,   ale   snad   to  
půjde.  

Snad   jste   zaznamenali   mail   od   Milana   Kurky,   pozdní,   v   rámci   propagace   studentských   klubů  
v rámci   Ze   střechy.   Omlouváme   se,   že   to   nešlo   dřív.   Nevěděli   jsme,   jestli   si   to   budeme   moct  
dovolit.   Když   nic   nedodáte,   pokusíme   se   ji   zpropagovat   jinak   –   vstupem   nějakého   moderátora,  
ať   už   Milana   či   někoho   jiného,   ale   ty   prostoje   využijeme   naplno   dle   našeho   vědomí   a   svědomí.  

K   akcím   –   akce,   která   proběhla   –   zaČVUTění.   Proběhly   oba   turnusy.   První   turnus   začal  
normálně,   vyšší   hygienická   opatření,   než   nařizovala   vláda.   Potom,   co   lidi   odjeli,   jeden   člověk  
dostal   horečku,   první   noc   doma.   Šel   radši   na   test   a   ten   byl   pozitivní.   Situaci   jsme   konzultovali  
s  rektorem   i   hygienou   a   dál   jsme   pokračovali   přísněji,   než   bylo   navrhováno.   Nasadili   jsme  
roušky   všude,   i   ve   venkovních   prostorách.   Lidem   se   měřila   teplota,   říkali   jsme,   ať   s   příznaky  
ani   nejezdí,   vyhýbají   se   lidem,   každý   měl   svoji   nádobu,   ze   které   pil.   Nicméně   jsme   chtěli   vědět  
trochu   víc.   Dostali   jsme   se   k   doc.   Evě   Kriegové   z   Lékařské   fakulty   UPOL,   kde   vyvinuli   levnější,  
rychlejší   testy,   nejsou   atestované,   ale   do   hodiny   jsou   výsledky.   30   testů   nám   poslala   –   30  
jejich,   20   klasických   PCR   pro   kontrolu.   Ze   30   lidí   bylo   cca   20   lidí   pozitivních.   Nikdo   neměl  
žádné   příznaky.   Potvrdili   jsme   jejich   zkušenosti,   kdy   oni   testovali   pár   dobrovolníků   v   Olomouci  
–   naprostá   většina   je   úplně   bezpříznaková.   Když   už   se   příznaky   objeví,   je   to   únava.   Když   už  
extrém,   tak   slabá   rýma.   Kašel   vůbec.   Když   teplota,   tak   jeden   den   olizuje   37   zespoda.   Na  
druhou   stranu,   ty   mladé   organismy   se   s   tím   za   3   dny   vypořádají.  

Naše   reakce   –   všechny   studenty   jsme   informovali,   poslali   je   do   karantény,   a   kontaktovali   jsme  
hygienu.   Reakce   hygieny   byla   zhruba   "Tak   jo,   tak   ať   se   ukliděj,   a   v   pondělí   zavolaj  
obvoďákovi."  

Info   jsme   předali   rektorovi   a   šlo   to   tedy   i   děkanům.   I   organizátorům   MALTY   a   UZLU.   MALTA  
zrušena,   na   UZLU   se   někdy   touto   dobou   právě   v   Olomouci   analyzují   odebrané   vzorky  
účastníků   a   instruktorů.   Dodržují   se   přísné   podmínky.   Jakmile   budou   výsledky,   ten,   kdo   bude  
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pozitivní,   bude   oddělen   a   odeslán   domů.  

V   neděli   bude   druhá,   kontrolní   vlna   testů.  

I.   Dvořáková:    Akce   prvák   na   fakultách   –   víceméně   všichni   koordinátoři   jsou   aktivovaní  
a připravení,   po   dohodě   s   rektorem,   doporučili   jsme   přesunout   stanoviště   ven,   doufejme,   že  
počasí   dovolí.  

Výjezdní   zasedání,   23.–25.   října,   po   novém   nařízení   vlády   zřejmě   budeme   přesouvat   znova.  
Asi   by   bylo   nezodpovědné,   aby   to   proběhlo   na   konci   října,   takže   rezervaci   v   Josefově   Dole  
opět   přesuneme.   Zasedání   bude   s   domluvou   s   novou   centrálou.  

Dostáváme   se   do   Vánoc,   pokud   se   situace   nezmění   –   připravovali   jsme   pro   vás   jako   náhradu  
za   zrušený   studentský   ples   vánoční   ples   –   spojení   vánočního   plesu   a   večírku.   Za   těchto  
podmínek   by   to   nemělo   smysl,   tak   je   otázka,   jestli   bude   akce   proveditelná.  

Připravují   se   nová   FSP,   připravujte   si   projekty.   Bude   třeba   dořešit   čerpání,   dočerpání   apod.   I  
na   ne(do)čerpaný   projekt   musí   být   zpráva   a   zhodnocení.   Dle   FSP   komise,   nevyčerpání   letos  
nebude   bráno   jako   negativní   záležitost   a   nebude   to   zábrana   tomu,   aby   projekt   získal   podporu   i  
v   letošním   roce.  

Index   studenta   běží   stále,   pokud   budete   chtít   akce   zpropagovat,   nahlašte   mi   to.   Z   akce   “Ze  
střechy”   půjde   QR   kód   zřejmě   online,   pohráváme   si   s   tím   i   u   dalších   streamovacích   akcí.  
Spousta   lidí   se   nám   ozvala,   že   by   chtěli   vyzvedávat   ceny.   Těším   se,   až   budeme   mít   další  
akce.  

J.   Rubáš:    Vrátil   bych   se   k   tomu   covidu.   Postěžoval   jsi   si,   že   se   to   různě   šířilo,   ty   fámy,   jak   to  
probíhalo,   což   lidi,   kteří   tam   byli,   nemohli   vědět.   Kdybyste   informovali   do   PAR   včas,   nebyl   by  
problém,   vždyť   se   není   za   co   stydět.   Tak   proč   po   skončení   kurzu   nedat   info   a   zamezit   šíření  
drbů?  
S.   Jeřábek:    Já   chtěl   zamezit   tomu,   aby   se   o   nás   někde   psalo.   Komunikoval   jsem   to   především  
s   organizátory   jiných   kurzů.  
J.   Rubáš:    Ale   nebyl   to   nejvyšší   orgán   organizace.  
S.   Jeřábek:    Posílat   to   do   té   konference   mi   přišlo   moc.  
J.   Rubáš:    Já   to   chápu,   já   už   tohle   taky   někde   kritizoval,   ale   tak   má   existovat   jiná   forma,   kudy  
by   měl   být   informovaný   nejvyšší   orgán.   Tak   mějme   třeba   jiný   kanál,   kde   budou   jen   delegáti.  
S.   Jeřábek:    Je   to   varianta.   Mě   to   nenapadlo,   že   (ty   fámy)   vzniknou.   Máš   pravdu,   že   to   teď  
možná   vypadalo   jako   stěžování,   mě   to   tolik   netrápí.   Smysl   toho   sdělení   byl,   pokud   jste   se  
doslechli   ty   fámy,   tak   to   [tak]   nebylo.  
J.   Rubáš:    Já   spíš   reagoval   na   to,   že   ten   postup   asi   byl   špatný,   a   že   mějme   nějaký   postup,   jak  
to   dělat.  
S.   Jeřábek:    Asi   jsem   si   mohl   vyklikat   jen   ty   delegáty.   Pardon.  
M.   Hošna:    Kdykoliv   nastane   průser,   je   lepší,   když   o   tom   informuješ   a   převezmeš   narativ.   Asi  
bych   to   nepsal   veřejně   na   FB,   ale   jsou   tady   staří   lidé,   dává   smysl   to   oznámit.   To,   že   se   to   neví,  
je   vždycky   horší.   To   není   výtka   na   tebe,   očekávám,   že   těch   průšvihů   tu   bude   víc.  
S.   Jeřábek:    Třeba   problém   s   Poznej   Strahov   vznikl   na   seznamováku   jiné   školy.   
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M.   Hošna:    Jasně,   ty   reakce   jsou   složité.   Mohlo   to   jít   asi   i   do   celé   SU.  

S.   Jeřábek:    Můžu   pokročit   k   jiným   věcem   z   CEN?    Pokračuje.  

Trochu   si   nasypu   popel   –   řešil   jsem   jiné   věci   a   nestihl   jsem   vás   moc   bombardovat.   Věc   se   má  
tak,   že   co   se   hlášení   o   stavu   klubů   týče,   z   těch   klubů,   co   vybírají   členské   příspěvky,  
neodevzdali   Masařka,   Buben,   Orlík,   Čajovna,   BION,   BEST,   Křesťanský   klub,   ESC.   Co   se  
Orlíku   týče,   chybí   nám   i   výročka.  

A.   Surnin:    Už   jsem   to   vše   poslal.  

S.   Jeřábek:    Super.  

P.   Valach:    Nový   web   má   další   termín   ke   konci   roku,   ale   nechci   slibovat   nic   dalšího.  

I.   Dvořáková:    Hany   by   rád   na   platformě   CENtrály   vytvořil   HR   skupinku.   Lidi   by   si   mohli  
půjčovat   nějak   potřeby,   rozšířit   aktivní,   a   prosil,   aby   každý   z   klubů,   kdo   řeší   to   HR,   aby   tam  
vstoupili,   aby   to   bylo   efektivní.  

P.   Valach:    Ještě   doplňuji,   že   v   nejbližších   týdnech   bych   rád   vyhlásil   schůzku   GDPR   skupinky.  
Technická   skupinka,   kde   se   sdružují   administrátoři   a   síťaři   v   SU,   se   v   červenci   sešla   na   Podolí,  
a   taktéž   bych   chtěl   v   nejbližší   době   vyhlásit   její   schůzku.  

S.   Jeřábek:    Ad   SÚZ   –   ředitel   Mourek   je   na   neschopence.   Vodička   je   pověřen   řízením.  

 

5 Prezentace   změn   ve   stanovách   klubu   ISC  
Bod   byl   z   časových   důvodů   přeložen.  

 

6 Prezentace   výročních   zpráv   klubů  
Bod   byl   z   časových   důvodů   přeložen.  

 

7 Různé  
S.   Jeřábek:    Nepočítám   s   tím,   že   se   budu   v   SU   dál   angažovat,   ale   mám   zkušenost   z   FIT++,  
kde   se   mi   osvědčilo   říct:   zavolejte   mi,   když   budete   potřebovat   poradit.  
J.   Rubáš:    Čajovna   svolala   legislativní   skupinku   a   řeší   tam   poměrně   zajímavou   věc.   Tři   směry,  
kterými   by   se   vydali,   mají   komunikovat   s   právníkem,   raději   by   kluci   komunikovali   s   právníkem  
přes   tebe.  
S.   Jeřábek:    Ta   zpráva   došla,   ale   nemám   přístup   k   poznámkám   ze   schůzky,   kde   jsem   si   chtěl  
prvně   něco   ověřit   od   čajovníků.  
J.   Rubáš:    Tři   směry:  

- rozdělení   váhy   hlasů   u   aktivních   /   neaktivních   lidí  
- úprava   stanov,   co   by   to   umožnila   -   někteří   členové   nemají   právo   volit  
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- že   by   splnili   všechny   podmínky   dané   hygienou   a   pak   by   na   to   byla   EČ,   že   by  
nepotřebovali   tolik   členů.   Teď   všichni   kdo   chtějí   čaj,   musí   být   členem.  

Jestli   máte   zájem   řešit   tam   takové   zajímavé   věci,   tak   se   přidejte   do   legislativní   skupinky.  

S.   Jeřábek:    Něco   podobného   jsme   řešili   v   BESTu,   ale   vy   máte   rozlišené   pozice,   že   členové  
jsou   a   někteří   nejsou.   Ale   pokud   byste   z   nějakého   důvodu   chtěli   mít   všechny   lidi   u   vás   členy,  
ale   nechtěli   jim   dát   rozhodovací   pravomoc,   tak   se   to   vyřešilo   čekatelskou   rolí.   To   ale   u   Čajovny  
nejde.   Může   to   asi   nakonec   vyústit   i   ve   změnu   stanov,   kde   bychom   se   ale   drželi   těch  
zájmových   klubů.  
J.   Rubáš:    To   byly   první   návrhy.   Mě   zabralo   to   studium   jejich   legislativy,   která   je   zajímavá.  

S.   Jeřábek:    Někdo   něco   do   různého   i   ze   vzdáleně   připojených?   Zdá   se,   že   nikoliv.   Díky,   že  
jste   se   připojili.   Vzhledem   k   situaci   rozhodně   nebudu   svolávat   na   dnešní   TPPPPPPPP,  
zakázat   vám   to   nemůžu,   ale   dávejte   si   pozor.   Přeji   pevné   zdraví,   díky   a   ahoj.  

Konec   zasedání   20:53  

 

Zapisovatel:   Pavel   Valach  

Ověřovatel:   Ing.   Stanislav   Jeřábek  
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